

Title (en)
Roller shutter.

Title (de)
Rolladen.

Title (fr)
Volet à rouleau.

Publication
EP 0258610 A2 19880309 (DE)

Application
EP 87110644 A 19870723

Priority
AT 206486 A 19860731

Abstract (en)

The slats of a roller shutter having a rolling-up device are guided in two vertical guide rails and mounted rotatably about pivots which protrude on the end face by means of a common swivel drive (7). The latter comprises, per pivot, a toothed wheel (11), a chain (12) which engages jointly with all the toothed wheels (11), and an outer actuating device (30). A drive for adjusting the guide rail between the roller shutter position and the blind position is coupled to the swivel drive (7) in a sequential control. Thus, the swivel drive (7) on the one hand is blocked during the adjustment of the guide rail and in the roller shutter position thereof, and on the other hand the adjusting drive is blocked during the swivelling of the slats. <IMAGE>

Abstract (de)

Die Brettchen (4) eines Rolladens mit einer Aufrolleinrichtung sind in zwei vertikalen Führungsschienen (3) geführt und um stirnseitig abstehende Drehzapfen (5) mittels eines gemeinsamen Schwenkantriebes (7) drehbar gelagert. Dieser weist pro Drehzapfen (5) ein Zahnrad (11), eine in alle Zahnräder (11) gemeinsam eingreifende Kette (12) und eine äußere Betätigungsseinrichtung (30) auf. Ein Verstellantrieb der Führungsschiene (3) zwischen der Rolladenstellung und der Jalousiestellung ist in einer Folgesteuerung mit dem Schwenkantrieb (7) gekoppelt. Dadurch ist einerseits der Schwenkantrieb (7) während der Verstellung der Führungsschiene (3) sowie in deren Rolladenstellung und andererseits der Verstellantrieb während der Verschwenkung der Brettchen (4) gesperrt.

IPC 1-7
E06B 9/14

IPC 8 full level
E06B 9/34 (2006.01); **E06B 9/58** (2006.01); **E06B 9/86** (2006.01); **E06B 9/80** (2006.01)

CPC (source: EP)
E06B 9/34 (2013.01); **E06B 9/58** (2013.01); **E06B 9/86** (2013.01); **E06B 2009/1583** (2013.01); **E06B 2009/805** (2013.01)

Cited by
ES2196948A1; EP1286016A3

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0258610 A2 19880309; **EP 0258610 A3 19880907**; **EP 0258610 B1 19920122**; AT A206486 A 19910615; AT E72015 T1 19920215;
DE 3776233 D1 19920305

DOCDB simple family (application)
EP 87110644 A 19870723; AT 206486 A 19860731; AT 87110644 T 19870723; DE 3776233 T 19870723